



## ກອງປະຊຸມວຽກງານກວດກາ ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ປະຈຳປີ 2020



ຕອນເຊົ້າຂອງວັນທີ 09 ກໍລະກົດ 2021 ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ໄດ້ເປີດກອງປະຊຸມວຽກງານກວດກາ ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ປະຈຳປີ 2020 ຂຶ້ນຢ່າງເປັນທາງການ ຢູ່ທີ່ສະໂມສອນໃຫຍ່ສະຖາບັນການທະນາຄານ. ໂດຍພາຍໃຕ້ການເປັນປະທານຂອງ ສະຫາຍ ສອນໄຊ ສິດພະໄຊ ກຳມະການສູນກາງພັກ, ເລຂາຄະນະພັກ, ຜູ້ວ່າການທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ; ມີສະຫາຍ ສີໄນ ມຽງລາວັນ ຮອງປະທານຄະນະກວດກາສູນກາງພັກ, ຮອງປະທານອົງການກວດກາແຫ່ງລັດ ແລະ ບັນດາສະຫາຍ ຄະນະປະຈຳພັກ, ຄະນະພັກ, ເລຂາໜ່ວຍພັກ, ຜູ້ກວດກາໜ່ວຍພັກ, ເລຂາຄະນະພັກຮາກຖານ, ປະທານກວດກາຄະນະພັກຮາກຖານ ເຂົ້າຮ່ວມທັງໝົດ ຈຳນວນ 85 ສະຫາຍ, ຍິງ 35 ສະຫາຍ.

ສຳລັບບັນດາ ສາຂາ ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ປະຈຳແຕ່ລະພາກ ແລະ ຄະນະກວດກາຄະນະ ຝັກຮາກຖານ ແມ່ນເຂົ້າຮ່ວມກອງປະຊຸມທາງໄກ (ໂດຍຜ່ານ Video Conference) ທັງໝົດ ຈຳນວນ 42 ສະຫາຍ, ຍິງ 13 ສະຫາຍ.



ກອງປະຊຸມ ໄດ້ຜ່ານຮ່າງບົດສະຫຼຸບການເຄື່ອນໄຫວວຽກງານກວດກາ ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ປະຈຳປີ 2020, 5 ປີ (2016-2020) ຜ່ານມາ ແລະ ທິດທາງແຜນການ ປີ 2021, 5 ປີ (2021-2025) ໃນ ຕໍ່ໜ້າ ສະເໜີໂດຍ ສະຫາຍ ວຽງສະຫວັນ ໄຊຍະວິງ ຄະນະຝັກ, ຮອງປະທານຄະນະກວດກາຝັກທະນາຄານ ແຫ່ງ ສປປ ລາວ ຊຶ່ງເປັນການສະຫຼຸບຕີລາຄາການເຄື່ອນໄຫວຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ ວຽກງານກວດກາຂອງ ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ໃນໄລຍະຜ່ານມາ ແລະ ທິດທາງແຜນການໃນຕໍ່ໜ້າ ໄດ້ຍົກໃຫ້ເຫັນ ການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດວຽກງານຕິດຕາມ, ກວດກາຝັກ-ລັດ, ວຽກງານສະກັດກັ້ນ ແລະ ຕ້ານການສໍ້ລາດບັງ ຫຼວງ, ວຽກງານຄົ້ນຄວ້າຄຳຮ້ອງຄຳສະເໜີ, ຍົກໃຫ້ເຫັນດ້ານດີ ແລະ ຜົນສຳເລັດທີ່ຄວນເສີມຂະຫຍາຍ ໂດຍການຊີ້ນຳ-ນຳພາຂອງຄະນະກວດກາຝັກທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ແລະ ຄະນະກວດກາແຕ່ລະຂັ້ນ ຕໍ່ການຕິດຕາມ, ກວດກາ, ການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດພາລະບົດບາດ, ສິດ, ໜ້າທີ່ຄວາມ ຮັບຜິດຊອບ, ການ ປະຕິບັດບັນດາມະຕິ, ຄຳສັ່ງຂອງຝັກ, ກົດໝາຍ ແລະ ລະບຽບການຕ່າງໆຂອງລັດ, ພ້ອມທັງ ຍົກໃຫ້ເຫັນ ດ້ານອ່ອນ-ຂໍ້ຄົງຄ້າງ ທີ່ຈະຕ້ອງຮີບຮ້ອນເອົາໃຈໃສ່ປັບປຸງແກ້ໄຂຢ່າງເດັດຂາດ, ເຂັ້ມງວດ ແລະ ຫັນສະພາບ ການ ໃຫ້ມີການຫັນປ່ຽນທີ່ຕັ້ງໜ້າໄປສູ່ຄຸນະພາບໃໝ່ ເປັນຕົ້ນແມ່ນ ການແກ້ໄຂບັນຫາຫຍໍ້ຫໍ້ທີ່ເກີດຂຶ້ນ ໃນກົງຈັກຝັກ-ລັດ ແລະ ສະມາຊິກຝັກ-ພະນັກງານແຕ່ລະຂັ້ນ ຕ້ອງແບບຢ່າງນຳໜ້າຂອງບຸກຄົນສະມາຊິກ ຝັກ ເພື່ອເປັນການສະກັດກັ້ນ ແລະ ຕິຖອຍປະກົດການຫຍໍ້ຫໍ້ທີ່ອາດຈະເກີດຂຶ້ນໃນຕໍ່ໜ້າ;



ໃນຊຸມປີຜ່ານມາມີພຶດຕິກຳທີ່ເປັນການສໍ້ລາດບັງຫຼວງ 50 ກໍລະນີ, ທຽບໃສ່ ປີ 2019 ເພີ່ມຂຶ້ນ 10 ກໍລະນີ ລວມມູນຄ່າເສຍຫາຍ (ທຽບເທົ່າກີບ) ເປັນເງິນທັງໝົດ 8.6 ຕື້ກີບ; ສາມາດເກັບກູ້ຄືນໄດ້ 944 ລ້ານກີບ. ໄດ້ປະຕິບັດວິໄນດ້ວຍຮູບການປົດປ່ອຍອອກຈາກພະນັກງານ-ລັດຖະກອນ ຈຳນວນ 18 ຄົນ ແລະ ພວມຢູ່ໃນຂັ້ນຕອນການຄົ້ນຄວ້າການປະຕິບັດວິໄນຈຳນວນ 9 ຄົນ. ນອກນີ້, ໄດ້ມອບໃຫ້ເຈົ້າໜ້າທີ່ ເພື່ອດຳເນີນຄະດີ 3 ກໍລະນີ. ສຳລັບຢູ່ ທຫລ ມີພະນັກງານຖືກປະຕິບັດວິໄນດ້ວຍຮູບການຕ່າງໆ ຈຳນວນ 5 ຄົນ; ຍິງ 3 ຄົນ.

ປັດຈຸບັນ ອົງຄະນະພັກທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ໄດ້ສຳເລັດການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດການປະເມີນຕີລາຄາ ຄຸນນະພາບ ແລະ ແບ່ງປະເພດໜ່ວຍພັກ ປະຈຳປີ 2020, ສຳເລັດແຈ້ງການຜົນຮັບຮອງການກໍ່ສ້າງໜ່ວຍພັກ ປອດໃສ, ເຂັ້ມແຂງ, ໜັກແໜ້ນ ປະຈຳປີ 2020 ເພື່ອຍັງຢືນເຖິງການຊີ້ນຳ-ນຳພາຈັດຕັ້ງປະຕິບັດໜ້າທີ່ວຽກ ງານຂອງບັນດາຮາກຖານພັກ-ສະມາຊິກພັກ ທີ່ຢູ່ພາຍໃຕ້ຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງຕົນ ກໍ່ຄື ອົງຄະນະພັກ ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ.

ນອກຈາກນັ້ນ, ກອງປະຊຸມ ຍັງໄດ້ຮັບຝັງການເຜີຍແຜ່ເອກະສານສໍາຄັນຈໍານວນໜຶ່ງ, ຊຶ່ງນໍາສະເໜີ ໂດຍ ສະຫາຍ ສີໄນ ມຽງລາວັນ ຮອງປະທານຄະນະກວດກາສູນກາງພັກ, ຮອງປະທານອົງການກວດກາ ແຫ່ງລັດ ແລະ ຄະນະພັກ ທຫລ ເປັນຕົ້ນແມ່ນ: ❶ ບົດສະຫຼຸບຫຍໍ້ ການເຄື່ອນໄຫວວຽກງານກວດກາ 5 ປີ (2016-2020), ປີ 2020 ແລະ ທິດທາງແຜນການ ປີ 2021 ຂອງຄະນະກວດກາສູນກາງພັກ; ❷ ບົດ ໂອ້ລົມຂອງ ສະຫາຍ ບຸນທອງ ຈິດມະນີ ກໍາມະການກົມການເມືອງສູນກາງພັກ ຕໍ່ກອງປະຊຸມວຽກງານ ກວດກາທົ່ວປະເທດ ປະຈໍາປີ 2020 ແລະ 5 ປີ (2016-2020); ❸ ເອກະສານປາຖະກະຖາ ລະນິກວັນ ສ້າງຕັ້ງ ອົງການກວດກາພັກ-ລັດ ສປປ ລາວ ຄົບຮອບ 39 ປີ. ພ້ອມນີ້, ຍັງໄດ້ຮັບຝັງການປະກອບຄໍາ ເຫັນໃນຫົວຂໍ້ຕ່າງໆຈາກບັນດາຮາກຖານພັກ ແລະ ຜູ້ແທນເຂົ້າຮ່ວມກອງປະຊຸມ ທີ່ຕິດພັນກັບວຽກງານ ກວດກາ ແລະ ການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດວຽກງານວິຊາສະເພາະຂອງຕົນ ເພື່ອເຮັດໃຫ້ການເຄື່ອນໄຫວວຽກ ງານຕົວຈິງຢູ່ແຕ່ລະຂັ້ນ, ແຕ່ລະພາກສ່ວນ ໄດ້ຮັບການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດຢ່າງມີປະສິດທິພາບ ແລະ ປະສິດທິ ຜົນສູງຂຶ້ນກວ່າເກົ່າໃນຕໍ່ໜ້າ.



#ຂ່າວໂດຍ: ກົມກວດກາພາຍໃນ

#ຮູບພາບໂດຍ: ສົມພິດ ທໍາມະວົງ ແລະ ປາໄນ ພັນທະລາ

**ຮັກບ້ານເກີດເມືອງນອນ ໃຊ້ ຈ່າຍ ທອນ ເປັນເງິນກີບ**